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Abstract (en)
The penetrator (14) is guided coaxially in the casing (12) of the missile (10), and also contains a bursting charge (34). The proximity fuse (24) in the
casing tip ignites a propellant charge (50) in the base (18) for the penetrator, accelerating the latter via an intermediate base (38). The penetrator
has an impact fuse (36). A front guide ring (40) can be provided, bearing against a stop (44) in the casing so that it cannot move in the axial
direction. A base impact fuse (36) in the missile can have a pyrotechnic or electric time delay, which can be adjustable.

Abstract (de)
Es wird ein Geschoß (10) beschrieben, das in einer Geschoßhülle (12) einen Penetrator (14) aufweist. Der Penetrator (14) ist mit einer
Sprengladung (34) und mit einem Bodenaufschlagzünder (36) versehen. Die Geschoßhülle (12) besitzt an ihrem Spitzenabschnitt (20) einen
Annäherungszünder (24). Zwischen dem rückseitigen Ende (48) des Penetrators (14) und dem Boden (18) der Geschoßhülle (12) ist eine
Treibladung (50) mit einem Treibladungsanzünder (52) vorgesehen. Die Treibladung (50) ist durch den vorderseitigen Annäherungszünder (24)
initiierbar. <IMAGE>
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